
Protokół NrXLIII109
z XLIII Sesji Rady Powhitu Bieszczadzkiego

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 29 grudnia 2009 r.

Posiedzenie XLIIISesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00
w sali narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach
Dolnych według poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie
międzysesyjnym.
4. Uchwalenie budżetu Powiatu na 2010 r.

a) prezentacja projektu uchwały budżetowej wraz z
uzasadnieniem,

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Rzeszowie,

c) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju
Gospodarczego,

d) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.,
2) wyposażenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych w majątek
3) zaopiniowania wniosku o dofinansowanie utworzenia

centrum aktywizacji zawodowej ze środków Funduszu Pracy
pozostających z dyspozycji ministra właściwego do spraw
pracy.

4) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie realizacji
projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki 2007 - 2013,

5) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia
zadań na które przeznaczone zostały środki PFRONw planie
finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2009r.

6) przyjęcia na własność Powiatu Bieszczadzkiego udziału
w nieruchomości Skarbu Państwa położonej na terenie
Miasta Ustrzyki Dolne,

7) wyrażenia zgody na sprzedaż działki w trybie bez
przetargowym



8) przyjęcia
Publicznego
Dolnych.

9) wyrażenia woli uczestniczenia Powiatu Bieszczadzkiego
w programie wieloletnim pod nazwą !IWsparcie jednostek
samorządu terytorialnego w działaniach stabilizujących
system ochrony zdrowia

10) rozkładu godzin Aptek ogólnie dostępnych na terenie
Powiatu Bieszczadzkiego w dniach od 4 stycznia 2010 do
3 stycznia 2011

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Programu Naprawczego Samodzielnego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XLIII Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15
radnych obecnych jest 14 radnych ( zgodnie z listą obecności ),
w związku z tym obrady są prawomocne. Następnie przeczytał
porządek obrad pytając czy są propozycje zmian
w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian w porządku obrad nie było.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany,
znajduje się on w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów
radnych. Dlatego też zaproponował aby przyjąć go bez
odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego
protokołu?
Uwag nie było.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Uchwalenie
budżetu Powiatu na 2010 r.



Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta, który przedstawia
prezentację budżetu powiatu na 2010 rok ( przedstawiona
prezentacja w załączeniu).
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczrnaryk
odczytuje opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie
projektu uchwały budżetu powiatu na 2010 rok?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu
na 2009 r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zmniejszyć budżet powiatu o kwotę 580.229,91 zł.
Na tę kwotę składaj ą się :
- środki na dofinansowanie własnych inwestycji pozyskane
z innych źródeł - zadanie poprawa dostępności komunikacyjnej
Bieszczad - modernizacja drogi powiatowej Ustjanowa -
Daszówka - Czarna. Zmniejsza budżet o kwotę 1.027.214,91 zł.
oraz zwiększające budżet to :
- otrzymane z Ministerstwa Finansów środki na uzupełnienie
dochodów powiatu w wysokości 118.038,00 zł. ,
- dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania
bieżące z przeznaczeniem na sfinansowanie zobowiązań
wymaganych z tytułu składek na ubezpieczenie zdrowotne za
osoby bezrobotne bez prawa do zasiłku w wysokości
324.321,00zł.,
-oraz dochody Liceum Ogólnokształcącego i Specjalny Ośrodek
Szkolono - Wychowawczy w wysokości 4.326,00 zł.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.4, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wyposażenia Samodzielnego Publicznego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych w majątek.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
W związku z zakończoną realizacja zadania inwestycyjnego pn.
"Wymiana przestarzałych urządzeń kotłowni na nowe
energooszczędne w Szpitalu Powiatowym w Ustrzykach Dolnych"
dofinansowanego ze Środków Mechanizmu Finansowego EOG
zwiększa się wartość budynku SPZOZ o kwotę 1.482.732,87 zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie
utworzenia centrum aktywizacji zawodowej ze środków Funduszu
Pracy pozostających z dyspozycji ministra właściwego do spraw
pracy.



Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się pozytywnie zaopiniować wniosek
dofinansowania kosztów utworzenia centrum
zawodowej ze środków Funduszu Pracy.

w sprawie
aktywizacji

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie
realizacji projektu systemowego w ramach Programu
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013.

Głos zabiera Pani Jowita Lach - kierownik PCPR
Wyjaśnia, że są to tylko drobne zmiany w nazwie zadania w §1.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie



określenia zadań na które przeznaczone zostały środki PFRON
w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2009r.

Głos zabiera Pani Jowita Lach - kierownik PCPR
Wyjaśnia że są to tylko zmiany pomiędzy zadaniami w zależności
od zapotrzebowania.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj.
uchwały w sprawie przyjęcia na własność
Bieszczadzkiego udziału w nieruchomości Skarbu
położonej na terenie Miasta Ustrzyki Dolne.

podjęcie
Powiatu
Państwa

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza - Kierownik Wydziału
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
Proponuje się przyjąć na własność powiatu udziału
w nieruchomości Skarbu Państwa na terenie miast Ustrzyki
Dolne.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 4, pkt.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w trybie
bez przetargowym.

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza - Kierownik Wydziału
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
Proponuje się aby w trybie bez przetargowym sprzedać działkę.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Proponuje aby wycofać proponowany projekt uchwały
z porządku obrad i aby sprzedaż odbyła się w trybie przetargu.
Projekt uchwały zostaje wycofany z porządku obrad jednogłośnie.

Ad. 4, pkt.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie przyjęcia Programu Naprawczego
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Ustrzykach Dolnych.
Tydzień temu spotkaliśmy się i przedyskutowaliśmy program
naprawczy, który został przygotowany przez ekspertów iż
zgodnie stwierdziliśmy, że taką uchwałę trzeba podjąć.
Proponuję aby Starosta, Zarząd Powiatu doprowadził do takiej
sytuacji aby Gminy w większym stopniu zainteresowały się
sytuacją szpitala, gdyż powiat sam tego problemu nie udźwignie.
Uchwalony budżet na 2010 rok nie pozwala na przyjęcie tak
dużych długów.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 4, pkt.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia woli uczestniczenia Powiatu
Bieszczadzkiego w programie wieloletnim pod nazwą "Wsparcie
jednostek samorządu terytorialnego w działaniach stabilizujących
system ochrony zdrowia"

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się wyrazić wolę uczestniczenia Powiatu
Bieszczadzkiego w programie wieloletnim pod nazwą "Wsparcie
jednostek samorządu terytorialnego w działaniach stabilizujących
system ochrony zdrowia"

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt. 10

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie
uchwały w sprawie rozkładu godzin Aptek ogólnie dostępnych na
terenie Powiatu Bieszczadzkiego w dniach od 4 stycznia 2010 do
3 stycznia 2011.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się przyjąć ustalony rozkład godzin Aptek na terenie
powiatu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi
odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono
do głosowania.



Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
13 głosów -"za" , 1 głos - "wstrzymujący".
Uchwała została podjęta. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje
i zapytania radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne
wnioski i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie
obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XLIIISesję
Rady Powiatu.

Protokołowała Przewodniczący Rady Powiatu


